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KRAJEVNA SKUPNOST LJUBNO 
SVET KS LJUBNO  

Ljubno 133, 4244 Podnart, tel.  031 302 377, e-naslov: info@ks-ljubno.si 
Transakcijski račun: 01302-6450842633, davčna št. 19724560, matična št. 5021707000 

 

Št. dok.: P-40/2023 

Ljubno, 28. 6. 2023 

 

 

ZAPISNIK 5. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Ljubno,  
ki je bila v sredo v sredo 28. junija 2023 ob 19.30 v sejni sobi Krajevne skupnosti 

Ljubno. 

Prisotni člani sveta: Pavla Bassanese, Bojanka Bec, Miran Dežman, Marija Habjan, 

Vilko Praprotnik, Dejan Šparakl, Matjaž Toman in Sonja Vengar. 

Opravičeno odsoten Milan Potočnik. 

Prisotna še Martina Šmitek. 

 
DNEVNI RED: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje sveta KS 

2. Začeti projekti in aktualno delo v KS  

3. Plan in potrditev dogodkov ob prazniku krajevne skupnosti 2023 

4. Prispela pošta  

5. Razno 

Predsednik pozdravi vse navzoče in predlaga dnevni red. 

 SKLEP: Dnevni red se potrdi soglasno. 

K 1. točki:  Potrditev zapisnika 4. redne seje. 

Podana je bila pripomba ga. Vengarjeve, da v zapisniku ni navedene njene 

izpostavitve problematike mobilnosti starejših krajanov Praproš oz. zadostne 

pokritosti s sistemom Prostofer.  

Zapisnik 4. seje naj se dopolni. Drugih pripomb ni bilo podanih. 

 SKLEP 1: Vsi prisotni člani sveta pripombo in zapisnik potrdijo. 

K 2. točki:  Začeti projekti in aktualno delo v KS  
 Postavile so se nove klopi na Praprošah. 
 Okrog igrišča v Ljubnem je bila postavljena nova ograja. Pred postavitvijo je 
bilo telefonsko pridobljeno soglasje vseh članov sveta KS Ljubno. 
 Občinska pot okrog ljubenskega polja je po dolgih letih nasuta in urejena. 
 Na pokopališču v Ljubnem se na prostoru za raztros pepela pokojnih dograjuje 
namakalni sistem  
 G. Mašukov je naprošen za izdajo predračuna za obnovo križa na pokopališču 
v Ljubnem.  
 Za škarpo pri Ambrožiču je bil opravljen ogled, vloga je oddana, pridobiva se 
dokumentacija. 
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 V ureditev prednostne ceste ne Posavcu je bilo vložene že veliko energije. Ker 
še vedno ni željenih rezultatov se aktivnosti nadaljujejo. 
 Lokacija za postavitev nove oglasne deske na Posavcu je potrjena . Pridobiva 
se dokumentacija. 
 Priskrbeti je potrebno ponudbe za obnovo dotrajanih igral na obeh otroških 
igriščih. 
 Na Praprošah je pereča težava z odvodnjavanjem in vse slabšim stanjem 
ceste, katere stanje izdatno poslabšuje promet (pre)težkih tovornih vozil. Pretehtati je 
potrebno smotrnost omejitve uporabe ceste vozilom le do določene teže.    
 V Ljubnem je predlagana postavitev oglasne deske pred Ravnikom. Postavitev 
bi bila začasna do ureditve po projektu vaškega jedra. 
 Oglasne deske po Otočah se nadomesti z novimi. 
 Podana sta bila opomnika za postavitev koša za pasje iztrebke v Šušpotoku in 
za predračun za sanacijo MV v Otočah (zamakanje). 
 G. Ajdič je podal željo za raztros pokojnih staršev na pokopališču v Ljubnem. 
Potrebno je sprejeti dopolnitev Pravilnika o pokopališki in pogrebni delavnosti na 
pokopališču v Ljubnem. 
 
K 3. točki:  Plan in potrditev dogodkov ob prazniku krajevne skupnosti 2023 
 Proslava bo izvedena 25. avgusta 2023.  
 Na Posavcu bo predvidoma teden dni prej izpeljana nogometna tekma in 
animacijski program za otroke. Za organizacijo slednje se naprosi g. Pagona. 
 Priznanje se podeli PGD Ljubno, ki letos praznuje 120 letnico delovanja. 
 SKLEP 3: Predlogi so soglasno podprti. 

K 4. točki: Prispela pošta  

 Dobili smo dve zahtevi javnega značaja s strani Branka Fajfarja. 

 Zastopnik KS Ljubno oz. pooblaščenec je vabljen k izmeri zemljišča v K.O. 

Ljubno. 

K 5. točki: Razno 
 Ob praznovanju 120 letnice obstoja PGD Ljubno bo KS Ljubno priskrbela 
cvetlični aranžma in posodila ozvočenje. 
 SKLEP 5.1: Predloga sta soglasno podprta. 
 Potrebno je pravilno namestitvi usmerjevalno tablo za Praproše pred 
Tonejcem. 
 V Gači so nameščeni novi reflektorji, ki pa so ponovno usmerjeni proti vasi 
Ljubno. Gre za svetlobno onesnaževanje in nespoštovanje lani sklenjenega 
dogovora. Vilko Praprotnik posreduje informacijo, da naj bi v roku 14 dni prišlo do 
ponovnega srečanja na katerem naj bi bili prisotni: ga. Čelik (predstavnica Občine 
Radovljica), predstavnik GGD in Stanko Cvenkel. Obravnavali bodo rezultate lani 
danih obljub GGD.  
 Na Občino Radovljica se posreduje dopis Mirana Dežmana s pozivom na 
obljubljeno posredovanje pri ustreznih inštitucijah za izboljšanje telekomunikacijske 
infrastrukture. 
 
Seja je bila zaključena ob 20.30 uri 
 
Zapisala: Martina Šmitek 
 

Dejan Šparakl 
Predsednik KS Ljubno 

 


